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ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE REGIONÁLNEHO ROZVOJA A DOPRAVY,  

 KONANÉHO dňa 11.02.2025 na MsÚ, Odd. RRaMV, budova Rubigall, II. poschodie 
 

Dňa 11.02.2025 zasadala Komisia regionálneho rozvoja a dopravy pri MsZ v Banskej Štiavnici 

 

Prítomní členovia: 6  
Mgr. Martin Macharik 

Mgr. Peter Ernek 

Mgr. Mikuláš Pál 

Ľubomír Barák 

Ing. Matej Michalský 

Jozef Bartko  

 

Hostia: 

Ing. arch. Jakub Melicherčík, architekt mesta  

Ing. Miloš Janovský, TS, m. p. Banská Štiavnica 
   

      Program: 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie parkovania za rok 2024 (výnosy, náklady) 

3. Vyhodnotenie výberu dane z ubytovania za rok 2024 

4. Rôzne 

5. Diskusia 
6. Záver 

 
k bodu č. 1 

      Zasadnutie otvoril, prítomných privítal predseda komisie Mgr. Martin Macharik a zároveň 

skonštatoval, že komisia je uznášania schopná. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia 

a navrhol zaradiť na prerokovanie do bodu rôzne: Problematika OOCR a Návrh rozpočtu mesta na 

roky 2025, 2026 a 2027.     

 

k bodu č. 2 

     K bodu č. 2 bol MsÚ vypracovaný a predložený materiál, ktorý obsahoval komplexné informácie 

o parkovaní v meste za rok 2024. Materiál obsahoval zoznam parkovísk, spôsoby výberu parkovného, 

náklady na prevádzku parkovísk, výnosy z parkovného, náklady a výnosy z predaja PPK, RPK 

a vyhradených parkovacích miest. Na otázky k tomuto bodu odpovedali prizvaní hostia Ing. arch. 

Jakub Melicherčík a Ing. Miloš Janovský. Predseda komisie Mgr. Martin Macharik sa pozitívne 

vyjadril k výberu parkovného v r. 2024.  

Ako prvý problém sa javí parkovanie na Hájiku, kde sa dá zaparkovať auto na dočasnej 

odstavnej ploche (DOP) po zaplatení celodenného parkovného. Toto je problém lebo ľudia tam 

nestrávia celý deň, bolo by potrebné umožniť im aj zaplatenie 1 alebo 2 hodinového parkovného. 

Riešením by bolo zmeniť v platnom VZN o parkovaní DOP na Hájiku na bežné parkovisko 

s hodinovým výberom parkovného. 

Ďalším problémom je parkovanie na Červenej studni kde prebieha realizácia projektu spol. 

Mestské lesy Banská Štiavnica, spol. s.r.o., ktorého výsledkom bude aj zníženie počtu parkovacích 

miest, ktorých počet je už teraz v tejto lokalite nepostačujúci. Členovia komisie sa zhodli na tom, že je 

potrebné nahradiť zaniknuté parkovacie miesta vybudovaným nových.  

Čo sa týka možností výberu poplatku za parkovanie, predseda komisie zdôraznil potrebu zachovať 

na parkoviskách aj platbu za parkovanie prostredníctvom SMS aj keď sa cena za parkovanie uhradené 

týmto spôsobom navýši. Ľudia sú zvyknutí platiť za parkovanie týmto spôsobom, nie všetci využívajú 

mobilné aplikácie. Čím viac spôsobov výberu parkovného máme, tým viac sa za parkovanie vyberie.    
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Členovia komisie sa zhodli na tom, že do prehľadnej tabuľky o výbere parkovania treba 

zapracovať aj výber za PPK, RPK a VPM. 

Predseda komisie Mgr. Martin Macharik informoval členov o činnosti Parkovacej skupiny, ktorá 

má na starosti prideľovanie miest žiadateľom o PPK, RPK A VPM. Spolu s ostatnými členmi KRRaD 

sa zhodli na tom, že ako veľký problém sa javí prideľovanie miest na parkovanie držiteľom preukazu 

ŤZP, ktorých je veľa. Do budúcnosti bude potrebné stanoviť pravidlá pre prideľovanie vyhradených 

parkovacích miest pre držiteľov ŤZP preukazov.  

Taktiež je potrebné zabezpečiť pravidelnú kontrolu výberu poplatkov za parkovanie na DOP na 

ulici J. K. Hella smerom ku skanzenu hlavne počas konania podujatí v amfiteátri počas letnej 

turistickej sezóny.  

         K bodu prebehla diskusia.   

 

Uznesenie č. 18 

 

KRRaD odporúča zapracovať do VZN o parkovaní zmenu dočasnej odstavnej plochy na Hájiku 

na bežné parkovisko.  

 

ZA:6  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 19 

 

KRRaD odporúča, aby sa realizáciou projektu zrušené parkovacie miesta na Červenej studni 

nahradili vytvorením nových parkovacích miest v tejto lokalite.   

 

ZA:...  PROTI:... ZDRŽAL SA:... 

 

Uznesenie č. 20 

 

KRRaD poveruje podpredsedu komisie Mgr. Petra Erneka skompletizovaním údajov v 

prehľadnej tabuľke o parkovaní za r. 2024 a Ing. arch. Jakuba Melicherčíka spracovaním 

prehľadu o počte všetkých parkovacích miest na území mesta Banská Štiavnica.   

 

ZA:...  PROTI:...  ZDRŽAL SA:... 

 

Uznesenie č. 21 

 

KRRaD poveruje podpredsedu komisie Mgr. Petra Erneka prípravou návrhu zmien do VZN 

o parkovaní do nasledujúceho zasadnutia Komisie RRaD a následne na prerokovanie v MsZ.    

 

ZA:...  PROTI:...  ZDRŽAL SA:... 

    

k bodu č. 3 

     Predseda komisie Mgr. Martin Macharik uviedol členov do problematiky výberu dane z ubytovania 

pričom podotkol, že výber sa zlepšil v porovnaní s minulými rokmi, no zdôraznil, že by mohol byť 

ešte vyšší, keby všetci majitelia ubytovacích zariadení pravdivo priznali počet prenocovaní. V meste je 

cca 230 – 240 ubytovacích zariadení s celkovým počtom cca 2600 lôžok a cca 340 prísteliek. U 

ubytovacích zariadení, ktoré vykazujú nízku obsadenosť pod 15% treba vykonávať kontroly a hľadať 

aj iné možnosti ako ich motivovať, aby si zodpovedne plnili svoju povinnosť.  

   

Uznesenie č. 22 

 

KRRaD navrhuje, aby podpredseda komisie Mgr. Peter Ernek pripravil podklad o platcoch 

dane a zodpovednú pracovníčku ekonomického oddelenia Bc. Dominiku Čížovú vykonávaním 

kontroly v ubytovacích zariadeniach, ktoré vykazujú obsadenosť pod 15%.  
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ZA:6  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

k bodu č. 4 rôzne – Problematika v OOCR 

     Mgr. Martin Macharik uviedol, že príspevok Mesta BŠ do OOCR mal byť vo výške 25 000,- €, 

potom bol navýšený o ďalších 10 000,- € a nakoniec je v rozpočte až 44 000,- €. Čiže výška príspevku 

pre OOCR je otázna... Situácia v OOCR je zlá, OOCR je rozvrátená, nefunkčné vedenie, mali by 

prebehnúť nové voľby. Portál SUPERVULKÁN je problém, predražený, neuchytil sa, mal vplyv na 

zníženie návštevnosti mesta.                   

 

Uznesenie č. 23 

 

KRRaD navrhuje dať z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica príspevok pre OOCR vo výške 

10 000,- € a zvyšných 15 000,- € nechať v rezervnom fonde.    

 

ZA:4  PROTI:0 ZDRŽAL SA:2 

 

k bodu č. 4 rôzne – Návrh rozpočtu mesta na roky 2025, 2026 a 2027 

     Tento bod nebol v Komisii RRaD prerokovaný.     

  

 

     Na záver predseda komisie Mgr. Martin Macharik poďakoval prítomným za účasť na  zasadnutí 

komisie a následne ho ukončil. 

 

V Banskej Štiavnici, dňa 12.02.2025 

 

 

Zapísala: Mgr. Andrea Benediktyová                                               

                Mgr. Martin Macharik, v. r.  

                      predseda komisie 

 

 


